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Γκάγκα: Δεν έχει νόημα να φορέσουμε διπλή 
χειρουργική μάσκα
Επιστήμες, Τέχνες & Πολιτισμός / Υγεία και ιατρικά θέματα

Στη χρήση μάσκας στα σούπερ μάρκετ αναφέρθηκε, μεταξύ άλλων, η Μίνα Γκάγκα, 
κατά τη διάρκεια της σημερινής ενημέρωσης για τον κορωνοϊό.
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Εικόνα: SOOC

Όπως σημείωσε στην ενημέρωση για την πορεία της πανδημίας του κορωνοϊού στη 
χώρα μας η αναπληρώτρια υπουργός Υγείας:

«Να πω κάτι για τη μάσκα, μια οδηγία γενικά: Η ΚΝ95 είναι αυτή που κλείνει καλά 
γύρω από το πρόσωπο και είναι αυτή για την οποία υπάρχει σύσταση να φοράμε 
στο σούπερ μάρκετ».

Στη συνέχεια, η Μ. Γκάγκα εξήγησε πως «η χειρουργική μάσκα από μόνη της είναι 
πολύ καλή για να αποφύγεις την επαφή με τα σταγονίδια, αλλά δεν κλείνει το ίδιο 
καλά γύρω από το πρόσωπο. Δεν έχει νόημα να φορέσουμε διπλή χειρουργική 
μάσκα».



«Αν θέλουμε να προστατευτούμε καλύτερα, να βάλουμε μια μάσκα που κλείνει 
καλά γύρω από το πρόσωπο. Για να ξέρουμε τι πάει να πει καλύτερη προστασία 
στο σούπερ μάρκετ ή σε όποιον χώρο. Είναι σημαντικό να εφαρμόζει καλά», 
κατέληξε η κυρία Γκάγκα.

Δείτε το απόσπασμα από το 27:30:

https://www.facebook.com/watch/?v=1651220258561484
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